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Årsmelding fra Leder 

 

Kjære jakt og fiskevenner og andre brukere av naturen. 

Et nytt jakt og fisker år er passert og det er tid for litt oppsummering. 

2015 har vært et heftig år da vi gjennomførte NM i elgbaneskyting. Noen av oss var litt i tvil 

om vi klarte å ta på oss oppgaven, men flertallet vant heldigvis. Det ble nedlagt tusenvis av 

dugnadstimer, men den 13. juli var vi klar. Gjennomføringen gikk som smurt og vi fikk mye 

skryt av arrangementet.  Det var ca førtifem personer i aktivitet på dugnad kvar dag hele 

uka. Økonomisk gikk det også bra. Det ble investert ca 130 000 i elgbanen på forhånd og 

med et netto overskudd på 110 000 må man si seg fornøyd. Det gode økonomiske resultatet 

kom av at vi hadde velvillige sponsorer og at sponsorkomiteen gjorde en fantastisk jobb. 

Laks innsiget overrasket de fleste og vi håper at det er en trend vi kan se fremover og det ga 

en opptur for elvutvalget som har kjøpt den hytta som står på Landfald. Teknisk er det en 

varmestue, men det blir sikkert et mye brukt samlingssted for laksefiskerne.  

Lerdueutvalget har investert i tak over uteplassen og vi håper at det er et bra miljøtiltak som 

øker aktiviteten på banen. Rypa har kommet på rødlista og det var ikke noe overbevisende 

god bestand i 2015 heller. Jakta ble stanset på Verdalsbruket og det skulle Fjellstyret ha fulgt 

opp.  De andre utvalgene jobber på det jevne og hadde mange aktiviteter i løpet av året. Vi 

fikk tildelt en båt som administreres av Fiskutvalget. Den blir liggende ved Svartbekken i 

Leksdalsvatnet. Håper den blir mue brukt til glede for våre medlemmer. Jentejakta fortsetter 

med stor suksess og neste år 2016 er det 10 års jubileum.  Vi er spente på hva de finner på. 

Jeg og kona fikk en overraskende invitasjon til landsmøtet i Haugesund. Der stod at jeg skulle 

tildeles NJFF´s æresmedlemskap. Ble litt satt ut med det samme, men dro nedover og det var 

en meget hyggelig opplevelse. Her vel gjort noe riktig i organisasjonen da. 

Til slutt vil jeg takke alle som stiller opp for foreningen vår på alle nivå. 

      

Kjetil 

 



 
 

 

 

 

Hovedstyret har i 2015 hatt denne sammensetningen 
 

Formann  Ketil Aarstad 

Nestformann  Terje Vik 

Kasserer  Gunnar Sagmo 

Sekretær  Terje Vik 

Elveutvalget  Odd Joar Helden, leder 

Storvilt utvalget Knut Forbord, leder 

Kvinneutvalget Anita Verås, leder 

Jaktutvalget  Geir Ove Lerfald, leder 

Fiskeutvalget  Annbjørn Austmo, leder 

Leirdueutvalget Kjell Ivar Kvello, leder 

Studieutvalget Arild Stenberg, leder 

Ungdomskontakt Lise Lyngås Prestmo 

 

Representasjon 

Verdal Jeger- og Fiskeforening har vært representert på en rekke møter, kurs og tilstelninger. 

Antall medlemmer den 31.12.2015 var 644 medlemmer. 

 

 

Oppfordrer alle i VJff om å støtte 

vår Grasrotandel som har org nr: 975414493 
  



 
 

 

 

 

Årsmøtet vil bli holdt på klubbhuset Tromsdalen 

TIRSDAG 8. MARS KL 19.00 

 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden. 

2. Valg av møteleder og sekretær. 

3. Valg av to medlemmer til å underskrive protokoll. 

4. Godkjenning av årsmeldingen. 

5. Regnskap 2015. 

6. Budsjett 2016. 

7. Faste saker som årsmøtet skal behandles. 

8. Valg. 

Innkomne saker: 

1. Jakthund utvalg nytt utvalg. Kall inn instruktørene. Vedtatt. 

2. Ungdomsutvalget endres til ungdomskontakt i alle utvalg. Vedtatt. 

Faste saker: 

1. Medlemskontingent   Uendret 

2. Styrehonorar    Styre foreslår endret til 8000,- Vedtatt 

3. Utsending til fylkesårsmøtet  2 stk 

 

 

 

  



 
 

 

Valgkomiteens forslag for 2016 

 

Leder Kjetil Aarstad Gjenvalg   
 

  

Nestleder Terje Vik Ikke på valg   
 

  

Kasserer Gunnar Sagmo Ikke på valg   
 

  

     
 

  

Elv Odd Joar Helden  Gjenvalg  Leirdue 
 

Kjell Ivar Kvello Ikke på valg 

Utvalget Anders Moe Gjenvalg  utvalget 
 

Bjørnar Melby Ikke på valg 

 Odin Granheim  Ikke på valg   
 

Erlend Fredin Gjenvalg 

 John Olav Larsen Ikke på valg   
 

Jørgen  Stenberg Ny 2 år 

 Jan Erik Haga              Gjenvalg   
 

Knut Solhaug Gjenvalg 

 Harald Martinussen  Gjenvalg   
 

Torodd Formo Ikke på valg 

 Odd Høgli   Gjenvalg   
 

Sven-Øyivind Bern Ikke på valg 

 Vegard Woll Gjenvalg   
 

Robert Kverkild Ny 1 år 

 Tor Arne Norberg Ikke på valg   
 

Vegard Karlgård Gjenvalg 

 Arne Aasland Ny 2 år   
 

Trond A. Tråsdahl Gjenvalg 
 
Jakt  Geir Ove Lerfald Gjenvalg   

 
Torbjørn Hermstad Ikke på valg 

Utvalget Jonny Nilssen Ikke på valg   
 

  

 Arnfinn Aunøien   Ikke på valg   
 

  

 Dagfinn Hynne Ikke på valg   
 

  

 Trond Buran Gjenvalg   
 

  

 Erling Nilssen Gjenvalg   
 

  

 Per Olav Helden Gjenvalg  Kvinne 
 

Anita Verås Gjenvalg 

    Utvalget 
 

Grethe Formo Ikke på valg 

Storvilt Knut Forbord Gjenvalg   
 

Inger Baldhald Gjenvalg 

Utvalget Toralf Hjelde Ikke på valg   
 

Trude Mohn Ikke på valg 

 Arne Haugskott Ikke på valg   
 

Hilde Kolstad Ikke på valg 

 Rune Gudding Ikke på valg   
 

  

 Jan E Stornes Gjenvalg  Fiske 
 

Annbjørn Austmo Gjenvalg 

 Tore Aarstad Gjenvalg  Utvalget 
 

Livard Austmo Gjenvalg 

 Jørgen Valstad Gjenvalg   
 

Jo Larsen  Ny 1 år 

 Else Jorun Hermann Gjenvalg   
 

Rune Johnsen Ikke på valg 

 Svein Ove Kulsli Ikke på valg   
 

Runar Austmo Ny 1 år 

 Frode Kjønstad Ikke på valg   
 

  

 Robert Fjerdingen Ikke på valg  
 
 

 
  

 Geir Åge Kristiansen Ny 1 år   
 

  

 Hallgeir Stornes Ny 2 år  
Studie 
utvalget 

 
Arild Stenberg Gjenvalg 

     
 

  

    Revisorer 
 

Ditleiv Arntzen Gjenvalg 

     
 

Olav Buran Ikke på valg 

     
 

  

        

        

        

        



 
 

 

 

ÅRSMELDING FOR ELVUTVALGET 2015 
 
 
 Utvalgs medlemmer:  

 Odd Joar Helden, Odin Granheim, Odd Høgli, Jan Erik Haga, Frode Kjønstad, Harald Martinussen, 

Vegard Woll, Anders Moe, Espen Pedersen, Tor Arne Nordberg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Takk til grunneiere, fiskere og andre samarbeidspartnere for året som har gått!  

Vi vil fortsette å arbeide for allmennhetens tilgang til laksefiske i  

Verdalsvassdraget, og samtidig lage et produkt som gjør oss attraktive for 

grunneiere å samarbeide med.  

Fiskesessongen 2015 ble gjennomført med samme fangstkvote som 2015. 2 laks på års 

kvoten og døgnkvote på 1 laks. Fiskeperioden ble også den samme ,10 juni til 31 juli. 

Sjøørreten var fortsatt fredet i både elv og sjø. Fiskerne i Verdalselva greide ikke å fiske opp 

de 300 laksene som var satt som tak for 2015, men det ble til gjengjeld sluppet ut mye fisk. 

Totalt ble det tatt 570 laks.  Når det gjelder forvaltning av elva vår er det direktoratet for 

naturforvaltning NINA som beslutter hvilke kvoter og fisketider vi får i  

2016.Grunneierne(Fellesforvaltningen) kan sammen med fylkesmannen komme med forslag 

til regulering for kommende Fiskesesong. Vi i vjff har i så måte, foreslått for 

Fellesforvaltningen at det for 2016 bør åpnes opp litt på både fisketider og fangst, da innsiget 

av laks var lang større enn vi har opplevd på mange år. Vanligvis forholder NINA seg til års 

fangst, oppgang i Granfosstrappa og gytefisktelling med dykkere eller helikopter for å 



 
 

 

utarbeide et gytebestandsmål for Verdalselva. Helikoptersøk etter gytegroper og dykking 

med fisketelling ble i 2015 ikke foretatt. Vi synes dette er veldig beklagelig, men det skal 

være begrunnet med for høy vannstand på senhøsten. Heldigvis har oppgangen i 

Granfosstrappa vært rekordstor,481 laks. Veldig bra! 

Vi gleder oss også stort over at foreningen i fjor kjøpte hytta på Landfald. Denne har vi planer 

om å ruste opp slik at den kan brukes til foreningsaktiviteter som laksecamp for ungdom, 

fluebindekvelder, sosial møteplass for våre laksefiskere og administrasjonslokale under laks 

sesongen. Vi tar gjerne imot hjelp fra våre medlemmer, når dugnadene setter i gang. 

Dugnadene annonseres via vår Facebook side. 

Vi kunne også glede våre grunneier med større utbytte, da fiskekortsalget økte med 32% i 
2015.   
Vjff sitt klekkeri har i mange år ligget brakk etter at Fylkesmannen stanset foreningens 
mangeårige klekkeridrift. Det ble begrunnet med at forskning viser liten effekt av klekkeridrift 
på laks. Om vår drift gjennom mange år har gitt mere fisk i elva kan vi ikke bevise, men fisket 
var tross alt veldig mye bedre i Verdalselva i den perioden vi årlig produserte 10-tusenvis av 
lakseyngel, som ble satt ut i side bekkene på forsommeren Det var derfor litt vemodig da vi i 
fjord høst valgte å avslutte bøkslingsavtalen med grunneier, som nå har tatt over bygget! Jeg 
tenker på de mange tusen dugnadstimene som ble lagt ned i bygging og drift av klekkeriet. 
Dyrket frem laksyngel som skulle være til glede for alle som fisker i elva vår. Så da er det på 
sin plass å takke de mange som gjennom årene har brukt endeløse timer i klekkeriet. Takk 
skal dere ha!  

Vi i Elv utvalget ønsker alle våre medlemmer ett godt fiskeår og lover å jobbe videre for at du 

skal kunne kjøpe deg ett fiskekort til en overkommelige pris.  

Leder i Elv utvalget    

Odd Joar Helden 

 

 

 

 

Årsmelding fra studieutvalget.  

Det har vært avhold 2 jegerprøvekurs i 2015. Begge kursene var fulltegnet, med til sammen 

57 deltagere. Strykprosenten var meget lav, så vi instruktører er meget fornøyd. Johan Trætli 

har holdt 2 kurs Kværner og Bakketun med 20 deltakere. 

Det ble også arrangert kurs i ettersøk, det vil si grunnleggende kurs i blodspor. Dette kurset 

var det kvinneutvalget som sto for. Kjetil sto for teorien, mens Annbjørn, Johan og Arild bisto 

med den praktiske veiledningen.  

 

Studieleder: Arild Stenberg 



 
 

 

 

 

NYE AVTALER FOR MEDLEMMER I 2016 

Avtalen innebærer at medlemmer i VJFF får -20 % på ordinærpriser på jakt og fiskerelaterte artikler.   

http://www.navasport.no/ 

Nava Sport er Nord-Trøndelags største forhandler av våpen, optikk og 

tilbehør. Vi er ingen kjede, men en frittstående butikk. Dette gjør at vi fører 

nesten av merker i Norge. 

 

Vi legger ikke ut noen våpen på nettbutikken, men det er bare og ta en telefon 

eller stikke innom en av våre butikker for en hyggelig prat. 

På lager ligger det hele tiden mellom 200-400 våpen klar til levering, og det 

som mangler er bare en telefonsamtale unna. 

 

  

http://www.navasport.no/


 
 

 

ÅRSMELDING FOR KVINNEUTVALGET 2015 

 
Leder: Anita Verås 
Utvalg: Grethe Formo Risan 
             Inger Balhald 
             Trude Mohn 
             Hilde Kolstad 
 

 
 

 

 
Hagle 

Vi samarbeidet med leirdueutvalget og var på banen hver tirsdag. Ener 
plassen ble flittig brukt. 
 

 

 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
Rifle 

Hver tirsdag. 
. 

Hundetrening 

Hver mandagskveld fra april til juli arr. vi hundetrening som inneholder: 

utstillingstrening, hverdagsdressur, sosialisering, miljøtrening og agility 
som ble veiledet av Hilde, Trude og Anita. Vi var fra 6 til 15 personer med 

forskjellige hunderaser. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 



 
 

 

Blodsporkurs 

5 kvelder med kurs i blodspor / ettersøk, med 15 deltakere. 
Som bestod av teori og praktiske øvelser. 

Flere av hundene har blitt i ettertid, offentlig godkjente ettersøkshunder. 

Kurset ble arr av Hilde og Anita 
Vi fikk god hjelp av Ketil Å, Annbjørn A, Johan T, Ståle G, Roger N, Inger 

og Trude. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jakt på rådyr og elg + Mat &Vin kurs 
Vi var 25 damer som ble fordelt på 4 jaktlag (Vinne, Tromsdalen, 

Volhaugen og Røra  
Totalt ble det felt 1 rådyr og 1 elg.   

Etter jakten startet vi med Mat & Vin kurs, der vi fikk god veiledning av 
Kokken, Kennet Aastrøm Hynne, på forberedelse og tilberedelse av vilt. 

Kurset avsluttet med mange forskjellige retter av vilt med lokale råvarer. 
Arr av hele kvinneutvalget, med god kjøkkenhjelp av Jannike, Rune og 

Sissel. 
 

 

 

 

 

 

 

Sommer 
glede for 

barn i 
samarbeid 

med 
Frivillige 

Verdal 

 



 
 

 

I regi av frivillighetssentralen har Verdal Jeger og Fisk damer også i 2015 

arrangert aktivitetsdag oppi Tromsdalen på Verdal Jeger og Fiskeforening 
sitt anlegg. 

Dette er et populære tiltak og det er mange barn som deltar. 

Som aktiviteter prøver vi å legge inn noe som er relatert til vår forening. I 
år hadde vi opplæring på kasting med fiskestang og skyting med 

luftgevær.  
Ellers fikk de være med på flere konkurranser som stabling av høyeste 

leirduetårn, natursti og stafett hvor alle barna ble delt inn i lag m.m. 
Alle fikk premier, noe som er veldig populært. 

De som hadde lyst fikk også være med å gå tur med hundene som var 
med oss som hjalp til. 

Luftgeværskyting er den mest populære aktiviteten og vi var så heldig å 
få med oss Christine Risan som tok ansvar for denne aktiviteten. Christine 

gjorde en kjempegod jobb med barna og vi sender en stor takk til henne 
for at hun tok seg tid til å hjelpe oss hele dagen. 

Ellers var det flere gode hjelpere fra de andre utvalgene i VJFF som var til 
stede og ga oss mye god hjelp. Tusen takk til dere alle sammen, Liss 

Verås, Inger og Johan Tretli, og Hilde Balhald 

 
For dameutvalget Hilde J. Kolstad. 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 

 

 

 

 
 

 
 

 
Ellers har Kvinneutvalget 

bidratt med: 



 
 

 

- Oppussing av soverom 

- Kjøkken /vaskehjelp under NM-ELG uka 
- Vært med på fiske aktiviteter sammen med fiskeutvalget  

- Kvinner i naturen i samarbeid ned NJFF Nord-Trøndelag 
 

Kvinneutvalget, takker medlemmer i VJFF, som har hjulpet oss 
med og fått gjennomført disse kurs og aktiviteter. 

 
 
 

I 2016 skal vi arr: 
- Våpen puss kurs 

- Hund trening 
- Ettersøk kurs 

- Skytetrening med hagle og rifle 
- Kynologi kurs (lære om hunden) 27 mai – 29 mai 

- Jakt 
- Fiske 

- Mat 
 

Følg med på hjemmesiden VJFF og face book ‘’ jenter VJFF’’ 
 
 

Årsmelding fra Storviltutvalget. 

Utvalget har i 2015 bestått av følgende: 

Knut Forbord, leder – Arne Haugskott, nestleder – Robert Fjerdingen, sekretær- 

Toralf Hjelde, Jørgen Valstad, Else Jorun Hermann, Svein Ove Kulsli, Jan Erik 

Stornes, Rune Gudding, Tore Aarstad, Frode Kjønstad. 

2015 ble NM- året for Storviltutvalget. NM Elgbane satte selvfølgelig sitt sterke 

preg på årets sesong, helt i fra høsten 2014 og til langt utpå året 2015, med 

NM-rapporten som avslutning. Kommer tilbake med oppsummering under eget 

punkt.  Storviltutvalget har i 2015 avviklet totalt 16 treningskvelder på skyte- 

banen, derav 2 sponsor/ firmakvelder, og også egne kvelder for 

skadefellingslaget med anledning til treningsskyting og oppskyting. Aktivitets- 

nivået var meget høyt i år, selvfølgelig med NM tatt i betraktning. Utvalgs- 

medlemmene og medlemmene i mannskapsbanken pluss mange andre skytter- 

venner har utført en betydelig innsats. Vaktlista har fungert bra, men vi må 

vurdere å utvide den med oppsatt mannskap til ungdomsskyting og sponsor/ 

firmaskyting og skadefellingslaget. Anleggets tekniske og elektroniske standard 



 
 

 

pluss bygningsfasiliteter er betydelig oppgradert/ påkostet. Vi forventer en 

fortsatt stor aktivitet på anlegget i 2016, og satser på kontinuitet og interesse i 

utvalget og hos øvrige mannskaper. Sportslig et bra år, med betydelig 

deltagelse og også en NM-mester i veteranklassen. 

Aktiviteter: 

Luftgeværskyting på Vinne Skole fra November – Mars. Jaktfeltskyting fra 

Januar – Mars. Meget bra interesse og oppmøte til begge aktivitetene. 

Storviltbanen åpen fra 12. mai – 22. sept., totalt 16 treningskvelder, feriestengt 

i juli, men stor aktivitet likevel med NM-arrangementet. Stabilt antall skyttere 

på treningskveldene, totalt 1187 skyttere. Avlagte storviltprøver 263 og solgte 

årskort 49, alt på samme nivå som i fjor. Det har vært 44 på sponsorkvelder, 

derav 16 oppskytinger og også skyting for skadefellingslaget, derav 13 opp- 

skytinger. 2015 ble et godt år dugnadsmessig, og vi har ifm. NM rustet opp 

anlegget for mange år framover. 

 

Lokale, regionale og nasjonale stevner: 

I 2015 arrangerte foreningen 9 stevner + NM Elg bane. Vi startet med 3 jaktfelt- 

stevner: 14.2.  Åpent stevne med 73 delt. – 21.2.  Åpent stevne med 67 delt. -  

7.3.  VM Jaktfelt med 20 delt.  Videre på Elgbanen følgende stevner: 28.5. 

Tromsdalselgen med 45 delt. – 13.6. Prøve NM med 71 delt. – 16.6. St.Hans- 

skyting med 32 delt. – 11.7. NT-karusell med 153 delt. – NM Elg bane 13.-19.7. 

med 422 delt. – 13.8. VM Elgjaktlag med 66 delt. – 27.8. VM Elg bane med 29 

delt.  Totalt antall skyttere 975, som langt overgår seinere års aktivitet selvsagt.  

Verdt å merke seg er 153 deltagere på NT-karusellen, og 71 på Prøve-NM.      

Det er også avviklet 5 kvelder med Års cup med 50 deltagere.  Utenfor bygda 

har våre skyttere deltatt på FM Jaktfelt i Leksvik 14.3.  LM Jaktfelt på Hølonda 

21.3,  NM Jaktfelt i Ådal 8.-12.april , og FM Elg bane i Leksvik 28.6. 

Resultater fra lokale, regionale og nasjonale stevner: (Verdal 

JFF’s egne skyttere). 

Vinner, og også beste junior, av Års cupen ble Jon Olav Helden med 225p., 

Bjørnar Melby beste jeger med 224p. og Annfrid Staven beste dame med 177p.  



 
 

 

Åpent Jaktfeltstevne: nr 2 Toralf Hjelde,  Åpent Jaktfeltstevne:  nr 5 Toralf 

Hjelde , VM Jaktfelt: nr 1 Toralf Hjelde, nr 2 Rune Sørholt, nr3 Jan Erik Stornes.  

Tromsdalselgen:  nr 3 Rune Sørholt,  nr 9 Jon Olav Helden,  nr 11 Sigvald 

Heggås.  Prøve NM:  nr 3 Rune Sørholt, nr 8 Jon Olav Helden, nr 9 Jørgen 

Valstad, nr 10  Svein Ove Kulsli.  St.Hans skyting: nr 1 Sigvald Heggås , nr2 

Jørgen Valstad , nr 3 Rune Sørholt.   NT-karusell:  nr 3 Rune Sørholt, nr 8 Rune 

Gudding, nr 15 Toralf Hjelde, nr 17 Jørgen Valstad.  NM Elgbane med 45 

deltagere fra Verdal JFF: nr 11 Henrik Skjørstad, nr 19 Harald Arnøy, som også 

ble Veteranmester,  nr 39 Bjørnar Melby. I lagskytinga stilte Verdal med 12 lag, 

beste plassering nr 13. I fylkes- lagskytinga ble Nord-Trøndelag nr 4, fra Verdal 

stilte Jon Olav Helden og Rune Sørholt.  VM Elgjaktlag: nr 1 Jaktlaget Terje 

Aksnes,  nr 2 Jaktlaget Verdal Søndre Utmarkslag,  nr 3 Jaktlaget Sul Nord.  VM 

Elgbane: nr1 Jon Olav Helden, nr 2 Jørgen Valstad, nr 3 Toralf Hjelde. Våre 

skyttere nådde ikke helt opp i NM Jaktfelt i Ådal. På mer hjemlige trakter gikk 

det bedre. FM Jaktfelt i Leksvik 14.3: Toralf Hjelde nr.1, og flere gode 

plasseringer, og også en del lenger ned på lista i LM Jaktfelt på Hølonda. Ingen 

deltagere fra Verdal på LM Elgbane på Hølonda, men på FM Elgbane i Leksvik 

ble det seier til Rune Sørholt og Jon Olav Helden ble beste junior og nr 4 totalt. 

Ungdomsaktiviteter: 

Storviltutvalget arrangerte 20 kvelder med aktivitet spesielt rettet mot 

ungdommer opp til 26 år en time før ordinær skyting på luft og riflebanen 

(elgbane/fastmål) med støtte av frifondsmidler. På luftgeværskyting var det 12 

forskjellige ungdommer som deltok og på elgbane/fastmål var det 15 

forskjellige som deltok, flere av disse deltok på begge aktivitetene og flere 

kvelder på hver aktivitet. Juniorer skyter også for øvrig gratis på både trening 

og stevner hele året. 

Øvrige aktiviteter/ saker: 

16. mai arrangeres Statement, et gratis rusfritt arrangement for ungdoms- 

skoleelever i Sul. Også i år stilte utvalget med 2 personer til luftgeværskyting. 

Storviltutvalget er så heldig å ha betydelige sponsorer til vår aktivitet. Disse 

betyr mye for oss gjennom tilførsel av materialer og velvillighet, spesielt i år 

med NM-arrangementet er vi overveldet og takknemlige for all støtte. Som en 

takk stiller vi anlegget til disposisjon for treningsskyting for ledelse og ansatte. 



 
 

 

Våre faste sponsorer er: Byggmesteran, Trones Bruk, Verdalskalk og 

Verdalsbruket. 

NM Elgbane 2015: 

I følge delrapportene og rapport fra NM-komiteens leder må vi betrakte årets 

Elg bane NM som vel forberedt og gjennomført. Totalt antall dugnadstimer 

5167 ble nedlagt før og under mesterskapet. Bare gode tilbakemeldinger fra 

422 deltagere og NJFF. Økonomisk ble det også et fornuftig resultat. NM- 

rapporten er et samarbeidsprosjekt der hver enkelt delansvarlige evaluerer sin 

gruppes muligheter til- og gjennomføringen av mesterskapet. I disse 

evalueringene er det inntil flere saklig argumenterte anførsler til NJFF sentralt 

om å vurdere forbedrings potensiale på en del punkter i NM-opplegget. 

Gjennomføringen av NM Elg bane har vært en god erfaring for gruppa. 

For Storviltutvalget: Robert Fjerdingen (sekr.) 
 

 

 

Årsmelding 2015 - Leirdueutvalget 
 

Leirdueutvalget 2015 har bestått av: 

Kjell Ivar Kvello (leder), Erlend O. Fredin, Torodd Formo, Bjørnar Melby, Knut Solhaug, Sven-

Øyvind Bern, Trond A. Tråsdahl, Robert Kverkild, Torbjørn Hermstad, Vegard Kalgård 

(militær). 

 

Slutten av 2014 og starten av 2015 var preget av turbulens innad i utvalget. Flere av 

utvalgsmedlemmene trakk seg og bare halvparten ble med videre i 2015.  Dette har preget 

både ambisjonsnivået og aktivitetsnivået for utvalget. Det ble rekruttert inn fire nye 

medlemmer, slik at utvalget har bestått av ni aktive medlemmer. 

 

Vi har vært svært heldige og fått mye god hjelp av spesielt Kvinneutvalget i VJFF. De har stilt 

opp som ekstrahjelp på tirsdagstreningene og hjulpet oss mye. Dette har vært svært positivt 

for miljøet og vi håper derfor at vi også i 2016 vil se mange blide damer på Leirdueanlegget! 

 

Vi har i tillegg fått svært god dugnadshjelp fra tidligere utvalgsmedlemmer og ikke minst fra 

Toralf Hjelde og Arve Melby.  

 

 



 
 

 

Utvalget vil rette en stor takk til alle som har hjulpet oss i året som har gått! 

Vi startet opp skytinga i den 5. mai og hadde trening hver tirsdagskveld (opphold i 

fellesferien) fram til 9.september. Hver tirsdag før fellesferien var det egen ungdomsskyting 

før den ordinære skytinga fra kl. 17-18. Ungdommer har forøvrig skutt for redusert pris 

(kr.30,- pr serie) hele sesongen.   

 

Det har ikke vært arrangert stevner i 2015 grunnet lav bemanning i utvalget. 

Anlegget har hatt manglende vedlikehold de siste årene og 2015 ble derfor et skippertak 

dugnadsmessig. Akustikk anlegget har vært trøblete og en elektromotor på skeetkaster 

måtte byttes ut. Elman har hjulpet oss med dette og sponset ny motor og el.arbeid. Det har 

også blitt bygget platting med takoverbygg på fremsiden av trapbanen. Dette har blitt en 

flott samlingsplass og et viktig miljøtiltak for kommende år. 

 

 
 

Økonomisk har 2015 blitt et år der utvalget går med underskudd. Dette skyldes at antall 

skyttere og antall treningsserier er redusert i forhold til tidligere år. Vi har derfor et betydelig 

restlager av skudd og duer. Dette vil imidlertid redusere behovet for innkjøpe skudd og duer 

i 2016, og således gi større overskudd neste sesong. Vi satser videre på at antallet skyttere 

og antall serier vil stige i 2016, ikke minst som følge av den oppjustering av anlegget som er 

utført. 

Det har vært relativt lite utleie av anlegget til eksterne aktører i 2015. Vi har arrangert flere 

firmakvelder der firma som sponser VJFF har fått skutt til medlemspris. Dette har vært 

populære kvelder for de ansatte i sponsorfirmaene og en god måte å gi noe positivt tilbake 

fra VJFF. 

Vi vil til slutt få takke alle skyttere for oppmøtet i 2015 og ønske alle hjertelig velkommen i 
2016. 
 
For Leirdueutvalget: Kjell Ivar Kvello. 



 
 

 

Årsmelding for Fiskeutvalget 2015 

 

Styret har bestått av: Annbjørn Austmo, Leder 

             Livard Austmo, Nestleder 

   Rune Johnsen, styremedlem 

 

Fiskeutvalget har hatt to styremøter i 2015.  

Leder har deltatt på de fleste styremøter i 2015. 

Isfisketuren ble i år som i fjor avlyst pga dårlig is. 

Fisketuren til Kværna gjekk som planlagt med bra oppmøte av store og små og fikk ca 30fisk, 

Kaffekoking og grilling. 

Fikk ny båt i slutten av Juli, sjøsetting og prøvefiske i August ved Svartbekken i 

Leksdalsvatnet. Hadde i ettertid 2fiskekvelder med båten, bra oppmøte. 

Tok opp båten i medio September til vinterlagring. Båten blir lagt ut når forholdene tilsier det 

ved Svartbekken.    

 

For fiskeutvalget 

Annbjørn Austmo 

 



 
 

 

 



 
 

 

Årsmelding fra Jaktutvalget 2015 
 

Jaktutvalget har i 2015 bestått av følgende personer: 

Geir Ove Lerfald (leder), Johnny Nilssen (nestleder), Per Olav Helden (referent), 

Dagfinn Hynne, Arnfinn Aunøien, Erling Nilssen og Trond Buran 

 

Tre ordinære styremøter er gjennomført i utvalget, og ett møte ifm.årets jakt-perioder og 

kvoter, samt en del ulike saks-avklaringer på E-post og telefon 

Utvalgets leder har i 2015 deltatt på de fleste av foreningens hoved-styremøter. 
 

 

     Tverråsjøhytta:           
     

Ett rolig år for dugnadsarbeid og utgifter på hytta dette året. Ved og ellers nødvendig 

forbruksvarer ble oppkjørt i mars med snøskuter. I sommer ble det ryddet og pusset godt rundt 

hytta.  

Arbeid/dugnad på hytta på eget initiativ ble i de fleste tilfeller avklart med utvalget slik at 

dette kunne godkjennes som dugnadstimer i foreningen.   

  

 Bufe-testing (mot sau):  
Testing av jakthunder ble også denne sesongen fordelt på 6 kvelder samt en lørdag ifm. 

hundeutstillingen på Stiklestad camping, men denne gangen ble testingen gjennomført hos M. 

Hojem. 

Testinger var også i 2015 hos M.Hojem og vi takker igjen for lån av fin plass til denne 

aktiviteten.  

Totalt ble 50 hunder testet, og mange ble testet flere ganger før ``bevis`` kunne utstedes. 

Egen testkveld for 6 ettersøks-hunder ble gjennomført og faktura for dette ble sendt Verdal 

Kommune.   

Jegere på Tverråsjøan må fortsatt vise frem Gyldig Bufebevis med gyldighets-tid på inntil 2 år 

på sine jakthunder for å kunne kjøpe seg jaktrettigheter/jaktkort.  

To nye digitale strøm band er innkjøpt for bruk til neste sesong. 

Årets testinger ga ett godt økonomisk bidrag til foreningen. 

Informasjon om datoer og tidspunkt for testinger i 2016 vil bli utlagt nå som tidligere på 

VJFF sin felles hjemmeside når dette er avklart i utvalget. 

  

 Jaktkort og Jakt: 

Vi solgte totalt 28 jaktkort for jaktåret 2015.  Før jakta bestemte jaktutvalget at prisene for 

jakt på Tverråsjøen ble oppjustert noen kroner da prisene har stått stille i flere år. 

Verdalsbruket satte årets bag-limit til 2 ryper pr. dag, + 1 tiur/ orrhane / maks 8 ryper for 

hele sesongen. På Tverråsjøen ble kvotene på 2 ryper + 1 Tiur eller Orrhane pr. dag. Års-

kvote ble satt til 8 stk. vilt og med dette så mener vi at vi verner terrenget vårt godt i og med 

at alt vilt ligger i den totale års-kvoten.  

 

Fuglejakta 2015 ble på Tverråsjøen stoppet fra og med søndag 11. oktober, dette i samsvar 

med de retningslinjer Verdalsbruket satte. De stoppet jakten lørdag 10 oktober, men vi fikk 

kjøre på en ekstra dag, etter avtale med bruket. Til orientering så solgte ikke Verdalsbruket 



 
 

 

årskort dette året, men alle kortene som vi har solgt er årskort, og som kompensasjon for 

økte priser av jaktkort, så alle som har kjøpt jaktkort tilgang til Tverråsjøhytta fram til 01 

september 2016.  Alle andre som eventuelt er med skal betale i henhold til gjeldende satser. 

Unntatt er bruk av hytta i hele påske-uken fra påskelørdag, da den vil være på `eksklusiv` 

utleie for alle foreningens medlemmer.  

 

Jakt-kortet ga også rett til trening av hund i samme område etter angitte tider på kortet, 

men gyldig bufebevis er påkrevd. Utvalget henstiller om at slik trening utøves med 

varsomhet, og spesielt på vinteren da det ofte er mye reinsdyr i området, og oppdages rein i 

nærhet bør hunden tas inn og holdes i band. Dette for å unngå konfrontasjoner med 

reineierne som ofte har oppsyn med dyra på vårt område, og spesielt i vinterhalvåret.  

 

September 2015 

 

 

Engelsk setter i fin rypestand på Tverråsjøan, og med Snasa i bakgrunn 

Eier: Geir Ove Lerfald 

 

 Jaktstatistikk (fra 2005 og fremover): 

 

Statistikk finnes i arkiv fra alle årene siden første registrering i 1995:             

År Ant. 

Jegere 

Ant. 

Jaktdager 

Felte 

Ryper 

Felte 

Storfugl 

Felte 

Orrfugl 

Felte 

Harer 

2005 31 142 158 0 0 0 

2006 31 114 123 0 0 0 



 
 

 

 
 

For 2014 blir det ett snitt på litt over 4 ryper pr jeger, de som husker `gamle dager` vil vel 

sikkert tenke sitt. 

 

(Rapport for 2015 er ikke ferdig grunnet senere innleveringsfrist for jaktkort) 

 

 

Nøkler for utlån:  

Nøkkel for bommen opp til Risvatnet: 

Jakt-utvalget har ett begrenset antall nøkler for utlån og depositum på kr.1000.- må betales før 

nøkkel utleveres. Pga. lite antall nøkler for utlån, henstiller vi derfor alle å returnere disse 

snarest etter bruk.   

Tverråsjøhytta: Depositum for nøkkel til hytta er kr.500.-  

 

 

Jaktutvalget takker alle som har deltatt på dugnader i ulike former for året 2015.  

 

For Jaktutvalget  

Per Olav Helden 

 

 

 

 

 

2007 28 102 147 2 0 0 

2008 29 133 190 0 0 0 

2009 30 62 62 0 1 0 

2010 31 95 101 1 0 2 

2011 26 106 126 5 7 0 

2012 28 59 62 2 1 1 

2013 28 109 68 2 2 0 

2014 30 157 130 3 2 1 

2015       



 
 

 

AKTIVITETER PÅ ELGBANEN 2016. 

( Terminliste 2016 – Viktige datoer 2016.) 

Jaktfeltstevner:  Lør. 6. februar  Åpent stevne 

                              Lør.20.februar Åpent stevne       

Elgbanestevner:  Tor.26. mai  Tromsdalselgen 

                               Lør. 4.juni  Leupold Cup ( 10 skudd)  

                               Søn. 17. juli NT- karusell   

 

Elgbaneåpning: Elgbanen er åpen tirsdager fra 10. mai – 20. sept.  (8 kvelder før 

ferien – 7 kvelder etter ferien) for trening og oppskyting til Storviltprøven. 

”Ungdomsskyting”, 5 mandager i februar på Vinne Skole kl. 17-18, og 4 første 

kvelder på Elgbanen kl. 17-18. 

Elgbanen stengt uke 28-29-30-31, ( 12.7 – 2.8.) 

Øvrige aktiviteter: 

Lør. 5. mars  VM Jaktfelt. 

Tir. 21. juni  St.Hans skyting (5 skudd). 

Tor. 11. aug.  VM Elgjaktlag 

Tor. 25.aug.  VM Elgbane  (10 skudd). 

Årscup:  24.mai, 7.juni, 21.juni, 16.aug, 30.aug. 

 

VERDAL JFF – STORVILTUTVALGET. 

 

 

 



 
 

 

 
Regnskap 2015   

Utvalg Inntekter Utgifter Resultat 

Elv 147696,00 129502,09 18193,91 

Elv finnsposter 1,00 5010,00 -5009,00 

Storvilt 1036274,55 899984,74 136289,81 

Lerdue 80913,62 125510,77 -44597,15 

Fisk 12800,00 3299,50 9500,50 

Studieutvalg 111120,00 49307,00 61813,00 

Kvinneutv. 25200,00 15131,00 10069,00 

Klekkeri 0,00 2500,00 -2500,00 

Jakt/Hytte 59500,00 39925,00 19575,00 

Klubbhus 1000,00 72112,83 -71112,83 

Administras. 139011,94 76068,72 62943,22 

Finansposter 9049,68 948,50 8101,18 

Sum 1622566,79 1419300,15 203266,64 

    
 Balanse pr 31/12       

Storvilt jakker 19630,00 Kortsiktig gjeld 81243,78 

Brukskto 103371,00 Egenkap 1/1 571508,20 

Høyrentekto 731310,22 Resultat 31/12 203266,64 

Samvikelaget 1707,40   
 Sum omløpsmidler 856018,62 Sum gjeld/egenk. 856018,62 

  

    

Budsjett 2016   
  

Utvalg Inntekter Utgifter Resultat 

Elveutvalget 155000 144000 11000 

Storviltutvalget 445000 427000 18000 

Leirdueutvalget 121000 81400 39600 

Fiskeutvalget 10000 5000 5000 

Studieutvalget 110000 51000 59000 

Kvinneutvalget 23000 17000 6000 

Jakt/tveråsjøh. 52500 48000 4500 

Klubbhus 4000 74000 -70000 

Administrasjon 165000 96000 69000 

  1085500 943400 142100 
 



 
 

 

Revisjonsrapport 

for regnskap i Verdal Jeger- og fiskeforening for 2015 

Vi har i 2015 foretatt en kontroll av tilfeldig utvalgte bilag med hensyn til utbetaling til rett firma / person med 

korrekt beløp. Vi har ingen merknader basert på den utførte kontrollen 

Verdal 27/02 2016 

 

 

 

 
      

 

Olav Buran Ditlev Arntzen Gunnar Sagmo  

Revisor Revisor Kasserer 


